
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 522 af 16. juni 2016 (alm. del). Spørgsmålet er stillet 

efter ønske fra Lisbeth Bech Poulsen (SF). 

 

 

Karsten Lauritzen 

/ Jan Muff Hansen 

  

4. juli 2016 
J.nr. 16-0778031 

  

Skatteudvalget 2015-16
SAU Alm.del endeligt svar på spørgsmål 522
Offentligt



 

 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Hvor mange nyansættelser har man foretaget i SKAT på området for refusion af udbytte-

skat for at kunne følge med i stigningen i sagstilgangen? 

 

Svar 

Jeg kan henholde mig til følgende, som jeg har modtaget fra SKAT: 

 

”I forlængelse af spørgsmål nr. 521 af 16. juni 2016 antages det, at der spørges til perio-

den fra 1. januar 2015 til august 2015. I denne periode er der ikke foretaget nyansættelser, 

men blandt andet som følge af langtidssygdom i udbytteenheden blev der iværksat oplæ-

ring af medarbejdere og ydet hjælp fra en anden driftsenhed i SKAT, jf. side 24 af bilag til 

svar på SAU alm. del spm. 472 (2015/16).” 
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